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	Date

	
	2023.11.01

	
	Number of Pages:
(incl. coversheet)

	
	

	To 
	
	Company/Department

东莞顶钧塑胶模具有限公司
	
	Fax Number



	
	
	
	
	Tel: 

	     
	
	     
	
	

	From 

Sunny
	
	Company/Department 

Akzo Nobel Coatings (Dongguan) Co., Ltd.
	
	Fax Number

86-769-83358750

	
	
	     
	
	Phone Number

86-769-85620342


Re: Quotation for  DELL NON-KB Chicony AW420K
 With reference the above mentioned, we are pleased to offer you our best price on the following items:
	Product Name

产品名称
	Sales Code

销售号码
	Packaging size(Kg)

标准包装
	DDU Dongguan
RMB per Kg

(Exclude 13% VAT)

不含13%增值税
	DDU Dongguan
RMB per Kg

(Include 13% VAT)

含13%增值税

	Metal Primer
	822-CJS-63316
	18　
	           106.00 
	    119.78 

	822-JJS-14559 Hardener 14559 3KG
	822-JJS-14559
	　3
	           133.00 
	    150.29 

	Thinner
	480-XJS-11266
	16　
	             28.00 
	      31.64 


报价受制于以下条款和条件：

Quotation is subjected to the following terms and conditions:
· The minimum quantity for each order will be no less than xx kg, and below of which shall be self collected by the Customers; if delivery by AkzoNobel is needed for the quantity below the threshold, the Customer will pay all the shipment related costs.  
每次最少订单交货量为300kg。300kg以下，客户自提；亦可由我司安排送货到厂，运费到付。
·  The 13% VAT are covered by buyer. 13%增值税由买方承担。
· Delivery lead time: 15 workingdays after PO received, subjected to forecast being provided in advance(4) and customs permit has been issued.
发货时间：客户需提前4个月提供预测，下单后15个工作日内发货。

· Payment term: 30 days sincedelivery date
付款条件： 发货之日起 30 天内付款
· (Please fax us the TT payment in advance once available. All bank charges at buyers account.)
（请传真银行电汇凭证给我司。所有买方银行手续费用均由买方支付。）

· The Quotation is valid: 2023/10/1-2025/9/30. The Seller reserves the right to adjust the above quoted price when the price of the product increases due to the raw material or uncertain external force during the validity period.
本报价有效期。2023/10/1-2025/9/30。有效期内遇有原材料或不确定外力因素导致产品价格上涨，卖方保留调整上述报价的权利。

· For the matters uncovered in this quotation, the attached AkzoNobel Terms and Conditions for Sale shall be automatically applied.  Customer’s acceptance on this quotation means their purchase orders will also be governed by the attached AkzoNobel Terms and Conditions for Sale. 

本报价未约定的事项，自动适用《阿克苏诺贝尔销售条款和条件》（附后）。客户接受此报价的同时，亦接受其订单受《阿克苏诺贝尔销售条款和条件》的约束。

Thank you.
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                                                                                                                                                             Akzo Nobel Coatings (Dongguan) Co., Ltd

                                                                                                                                       Dalingshan Science and Industrial Park.

                                                                                                                                       Dongguan Guangdong, China 523816
                                                                                                                           Tel: 86-769-85620342
                                                                                                               Fax: 86-769-83358750

[image: image3.png]